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Referat skolebestyrelsesmøde 
Torsdag den 7. marts 2019  

Kl. 17.30-19.30 på Gadehavematriklen 
 

 

Medlemmer: 

 

Sune Bjerglund Nielsen, Skoleleder, næstform. Fazilet Sahin, forældrerep. 

Kirstine Bang Krogh, Souschef 

Claus Plenaa, lærerrep. 

Ketty Larsen, lærerrep. 

Søren Rahn Vastring, lærerrep. 

Annemone Y. Hansen, pædagogrep. 

Karin Schmidt Nielsen, forældrerep. 

Dorothy Adjei, forældrerep. 

Sally Eyd Jørgensen, forældrerep. 

Muhammad Kashif Saeed, forældrerep. 

Mubashar Rashid, forældrerep. formand 

Michael Hansen, forældrerep.                                                 

 

Suppleant: Kamuran Özdemir, forældrerep. 

Referent: Susanne Christiansen 

 

Afbud: Søren R.Vastring, Karin S.Nielsen, 

Dorothy Adjei, Kamuran Özdemir. 

Mødeleder: Ketty Larsen. 

Oumaima Tizioui, formand elevrådet 

Angel Abena Mensah, n.formand elevrådet 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Pkt. 5 udskydes til næste møde 24/4-19 

Pkt.4. - opfølgning, pkt. 6 – opfølgning. 

2. Godkendelse af referat 

Referat fra mødet den 17. januar 2019 godkendt. 

3. Nyt fra:  

• Formanden 

Der er blevet udarbejdet et høringssvar omkring budgettet på OR-S og 

dette svar er sendt op til behandling i byrådet. Karin har været på 

forældresamarbejds-seminar, og vi glæder os til at høre fra hende om 

hvordan dette er gået. Velkommen til Sally som er ny forældrerep. I SB. 

• Elevrådet 

6.klasserne har et ønske om at de få mere indflydelse på hvordan 

klasserne sammensættes når de bliver lagt sammen til nye 7.klasser. De 

skal drøfte dette med elevrådet på Selsmosen og lave en plan for det 

fælles ønske og en fælles plan for hvordan klassesammenlægningerne 

skal foregå. Lærerrepræsentanterne i elevrådene er: Selsmosen; Niels 

Askholm og på Gadehaven; Mashhood Mirza. 



Taastrup den 11.marts 2019       
 

 

 

 

 

 

Skolefesten for udskolingen bliver aflyst. Der er lidt uroligheder i 

udskolingen, speciel med 7.årgang som gør at man i elevrådet har valgt 

at droppe festen. 

 

Spørgsmål med fra 9.klasserne om der må anvendes andet end vand til 

karameldagen – svaret var NEJ. 

 

• Ledelsen 

Der er fuld gang i en-til-en-samtalerne med medarbejderne om 

fagfordeling, opgavevaretagelse, fag, nye opgaver, nye teams ovs. 

Om et par uger kan de nye 1.klasseslærer peges ud så de kan starte op 

med at læse timer i 0.klasserne for at lærer eleverne at kende inden 

skoleåret 19/20 går i gang. 

Uge 27 – opstartsugen på det nye skoleår vil bestå af tre fælles 

arbejdsdage i nye teams, workshops og besøg af konsulenter. Fokus er 

på teknologi, undervisning og dannelse. 

Uge 32 – vil fortrinsvis bestå af arbejdet med voksenpædagogik og 

teamsamarbejde. Der vil ligeledes være workshops og klargøring af 

materialer og lign. til skoleåret 

I næste uge vil Sune kigge på skolens kvalitetsrapport for skoleåret 

17/18. Den skal revideres og rettes til og vil derefter blive sendt ud, 

sammen med bestyrelsens kommentarer, som Mubashar skriver på 

skolebestyrelsens vegne. 

Der er ansat en ny administrativ leder på kontoret pr. 1/3-19 – Lisbeth 

Skarving – hun er dygtig til økonomi og økonomistyring. 

 

4. princip for skole/hjem-samarbejdet på Ole Rømer-Skolen – opfølgning. 

SB samler op på principper for skole/hjem-samarbejdet, som bestyrelsen skal 

arbejde videre med. De gamle principper skal findes frem og skal genopfriskes. 

Man kunne også tage nogle ideer fra andre skoler. Det forslås at der laves en 

idepulje så principperne kan blive revideret og gjort kendt for alle. Det kunne 

ligeledes være interessant at få elevperspektivet på også – de skal bringe dette 

videre til elevrådet. 

Den skal ligge på skolens hjemmeside.  

 

5. Opfølgning på udarbejdelse af folder til klasserådene – udsættes til næste 

møde. 

6. Elevernes trivsel 
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I december 2018 havde SB en diskussion om, at der skal kigges på elevernes 

trivsel på skolen. De stigende karakterer for udskolingseleverne kan godt være 

et incitament for at eleverne trives, dog skal man som lærer i udskolingen være 

opmærksom på at eleverne ikke bliver stressede i jagten på de gode karakterer. 

Men hvordan er elevperspektivet? Hvordan er elevernes trivsel i udskolingen når 

man finder det nødvendigt at aflyse en skolefest. Elevrådet må vende tilbage 

med information om dette. Hvordan får vi vist et klart billede af elevernes trivsel 

på skolen. Der skal måske laves en undersøgelse af dette. 

 

7. Punkter til næste Skolebestyrelsesmøde: 

- Kommende 7.kl. sammenlægning 

- Princip for skole/hjem-samarbejdet 

- Opfølgning på udarbejdelse af folder til klasserådene 

- Elevernes trivsel – diskussion. 

8. Budget 2019 (uden elevrep.) 

Sune fremlagde skolens budget og regnskab for skoleåret 18/19 og 19/20. Der 

ligger et mer-forbrug, samt en budgetreduktion, som skal forsøges hentet ind på 

det nuværende skoleår samt de kommende formentlig 2-3 efterfølgende 

skoleår. Der er udmeldt forbrugsstop til alle medarbejdere på skolen/SFO og der 

vil komme besparelser på lønbudgettet. Der kigges på naturlige 

medarbejderafgang (pension) og på eventuelle forflyttelser.  

Ledelsen arbejder på en løsning der sikrer de mange partnerskabs- og 

samarbejdsaftaler og tid til kerneydelser og forløb. 

 

9. Eventuelt 

Kirstine Bang Krogh kommer ikke til næste møde – Pernille Schlosser deltager i 

stedet for. 

 

 

 

 

Kommende bestyrelsesmøder: 

24. april 2019, kl. 17.30-19.30 - Selsmosematriklen 

13. juni 2019, kl. 18.15-20.15 - Gadehavematriklen 

 

 


